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14. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 09. 12. 2024  

 

 

Tomko: 

V akom stave je projekt Billa? 

 

PhDr. Čižmár: 

Projekt Billa bol nedávno zavŕšený podpisom zmluvy na základe súťaže, ktorá bola vyhlásená 

mestským zastupiteľstvom. Teraz momentálne nami dostupných informácií sú konatelia 

spoločnosti, tá, ktorá sa zaoberá otázkou budúcnosti celého centra mesta, ktorý spadá pod 

Billu, návrhom riešenia a postupnými krokmi, ktoré však budú pozostávať z príslušného 

územného stavebného konania. Čiže, ak toto nastane, budeme vás samozrejme informovať. 

Ide o projekt, ktorý zahŕňa podľa informácií, ako predstavili, niektorým poslancom, ide 

o projekt, ktorý zahŕňa nielen oblasť služieb ale zároveň rieši rekonštrukciu parkovacích 

miest, tzn. parkovisko ostane zachované do budúcnosti, to je asi tá dôležitá informácia, ktorú 

chcú počuť občania mesta, ale zároveň táto spoločnosť bude riešiť aj výstavbu bytových 

domov. Kedy presne začne, to ešte nevieme odhadnúť, na druhej strane dúfame, že tak bude 

čo najskôr. A myslím si, že aj ten záujem prečo iniciovali alebo reflektovali na možnosť 

zapojiť sa do súťaže o časti pozemkov, ktoré tvorili okraje dnešnej Billy, obchodného centra 

Billy, je asi znakom toho, že majú záujem riešiť túto situáciu čo najskôr a komplexne.  

 


